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Protokół Nr XX.2016 

z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 31 marca 2016 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1409 

otworzył obrady XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane  

do skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 10 radnych (nieobecni na sali radni: Pani 

Katarzyna Goździewska, Pan Przemysław Mirosz, Pan Jan Papis, Pan Andrzej Piekuciński, Pani 

Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2, który został przyjęty przez aklamację. 

Porządek obrad XX sesji w dniu 31 marca 2016 roku: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Podsumowanie działalności pięcioletniej kadencji Zarządu Związku Miejsko-Gminnego 

OSP RP Halinów. 

6. Informacja Burmistrza Halinowa o stanie realizacji zadań z zakresu polityki społecznej  

w 2015 roku – sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

7. Informacja Burmistrza Halinowa na temat prac związanych z planami zagospodarowania 

przestrzennego.    

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 166 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2016 rok – Druk Nr 167 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 31 marca 2016 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 31 marca 2016 roku. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Strategii 

Zrównoważonego Rozwoju Gminy Halinów na lata 2016-2025 – Druk Nr 168 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Halinów w realizacji projektu pn. „Wybierzmy rower – Partnerstwo dla rozwoju 

komunikacji niskoemisyjnej WOF” – Druk Nr 169 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Halinów w 2016 roku – Druk Nr 170 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w Statucie Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej – Druk Nr 171 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w gminie Halinów  

na lata 2016-2019 – Druk Nr 172 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę nr XVII.146.2016 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 25 lutego 2016r. w sprawie: ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Halinów oraz określenia granic ich 

obwodów – Druk Nr 173 

20. Przyjęcie protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 grudnia  

2015 roku. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

22. Zamknięcie sesji.   

Na salę weszli radni: Pan Jan Papis i Pan Przemysław Mirosz.    

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na wstępie swojej wypowiedzi złożył Sołtysom 

najserdeczniejsze życzenia z okazji Dnia Sołtysa (11 marca) oraz podziękował za owocną 

współpracę. Następnie Burmistrz Halinowa na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 26 lutego 2016 roku  

do 31 marca 2016 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 25 umów oraz 12 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 26.02.2016 r. – Konferencja „Przedsiębiorczość – Współpraca” w Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Mińsku Mazowieckim, 

 01.03.2016 r.: 

– Spotkanie w sprawie edycji Ogólnopolskiego Plebiscytu Orły Polskiego 

Samorządu, 

– Wręczenie nagród dzieciom z Gimnazjum w Halinowie i Okuniewie za udział 

konkursie historycznym i plastycznym „Katyń 1940”, 

 02.03.2016 r. – Spotkanie w Urzędzie Miejskim w Józefowie w sprawie budowy ścieżek 

rowerowych w ramach ZIT WOF, 

 03.03.2016 r.:  

– Spotkanie Wspólników i Zarządu Spółki Eko-Inwestycja, 

– Spotkanie w ramach protestu przeciwko wysypisku śmieci MPO w Zielonce.  

W spotkaniu udział wzięli Wicemarszałek Senatu – Maria Koc, Poseł na Sejm RP  

– Daniel Milewski oraz Wicewojewoda Mazowiecki – Sylwester Dąbrowski, 

 04.03.2016 r. – „Cała Polska czyta dzieciom” – czytanie bajek dla zerówek, 

 05.03.2016 r. – Walne zebranie sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej w Długiej 

Kościelnej, 
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 10.03.2016 r. – XVII Sesja Nadzwyczajna Rady Miejskiej w Halinowie, 

 11.03.2016 r.:  

– XIII Gminny Konkurs Matematyczny „Czar Par” w Zespole Szkolno- 

Przedszkolnym w Okuniewie, 

– Walne zebranie sprawozdawcze OSP Chobot w Szkole Podstawowej w Chobocie, 

 15.03.2016 r.:  

– Spotkanie w sprawie Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Halinów na lata 

2016-2025, 

– Zebranie sołeckie w Michałowie, 

 18.03.2016 r. – XIX Sesja Nadzwyczajna Rady Miejskiej w Halinowie, 

 23.03.2016 r. – Spotkanie Wielkanocne z pracownikami Urzędu Miejskiego oraz  

z Radnymi i Sołtysami. 

Na salę weszła radna Pani Edyta Woźniakowska. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 podpisaniu umowy na budowę II etapu chodnika w Budziskach (w stronę Zagórza), 

długość chodnika wynosi ponad 1 km (do mostu na rzece Ząza), realizatorem inwestycji 

jest Firma DOWBUD-C, wartość zadania to 255 849,67 zł; 

 rozpoczęciu modernizacji mostu w Budziskach, wykonawca – „Zakład Robót Drogowo 

– Mostowych Janusz Sabok”, koszt realizacji zadania to 122 736,31 zł, planowane 

zamknięcie mostu do 30 kwietnia br., wprowadzone zostały objazdy ulicą Kruczą, 

Popiełuszki, Wschodnią, Nadrzeczną do ulicy Kruczej; 

 finalizowaniu prac na ulicy Sienkiewicza i ulicy Prusa w Halinowie, zadanie realizuje 

Firma Z.U.T.H. Stanisław Czerepiński, wartość inwestycji to 935 869,17 zł, dodatkowo 

podpisano umowę na rozszerzenie prac – wykonanie łącznika od ulicy Prusa do ulicy 

Pułaskiego; 

 planach rozpoczęcia prac modernizacyjnych ulicy Pułaskiego w Halinowie, został 

złożony wniosek o dofinansowanie ze środków Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich, koszt wykonania zadania to prawie 61 000,00 zł; 

 rozstrzygnięciu przez Zakład Komunalny przetargu na budowę i przebudowę sieci 

wodociągowej w miejscowościach Długa Kościelna i Kazimierów (wzdłuż ulicy Polnej), 

zadanie zrealizuje Firma WOD-BUD Jarosław Karpiński, wartość realizacji inwestycji  

– 138 990,10 zł; 

 przebudowie drogi wojewódzkiej nr 637 w Okuniewie oraz Michałowie, wykonawca  

– Firma STRABAG, koszt realizacji zadania to ok. 25 000 000,00 zł, częściowo został 

wprowadzony ruch wahadłowy.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 prośbie do radnych o składanie oświadczeń majątkowych do końca kwietnia br.; 

 podpisaniu umowy z animatorem w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Halinowie, 

który będzie prowadził zajęcia dla młodzieży i mieszkańców z terenu gminy Halinów,  

w ramach umowy animator zobowiązany jest zorganizować 7 imprez; 

 zebraniu wiejskim w Michałowie w sprawie przekazania Sołectwu w zarząd budynku 

świetlicy, na spotkaniu została podjęta uchwała w sprawie upoważnienia Sołtysa 

Michałowa do reprezentowania Sołectwa i zawierania umów; 

 ogłoszeniu naboru na wolne stanowisko ds. obsługi sekretariatu, wpłynęło 13 ofert, 

spośród 11, które spełniały wymogi formalne, została wybrana osoba do zatrudnienia;  
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 ogłoszeniu naboru na stanowisko ds. świadczeń wychowawczych w Miejskim Ośrodku 

Pomocy Społecznej, wpłynęło 19 ofert, 13 spełniało wymogi formalne, została wybrana 

osoba do zatrudnienia; 

 rozpoczęciu realizacji Programu 500+ z dniem 1 kwietnia br. (2 pracowników MOPS-u 

będzie przyjmowało wnioski) oraz o prośbie dotyczącej rozwieszania informacji  

na tablicach w sołectwach; 

 zaproszeniach i plakatach dotyczących VI Biegu Rycerza Okunia i Jarmarku  

w Okuniewie, który odbędzie się 23 kwietnia br. 

5. Podsumowanie działalności pięcioletniej kadencji Zarządu Związku 

Miejsko-Gminnego OSP RP Halinów 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przywitał 

Komendanta Miejsko-Gminnego Związku OSP RP w Halinowie Pana Jana Wdowiarka  

oraz obecnego na sali Prezesa OSP w Okuniewie Pana Andrzeja Milczarka. 

Komendant Miejsko-Gminnego Związku OSP RP w Halinowie Pan Jan Wdowiarek  

na wstępie swojej wypowiedzi podziękował za zaproszenie na sesję. Następnie poinformował,  

że w połowie kadencji Zarządu Związku odwołany został Prezes Zarządu. Zgodnie ze Statutem 

obowiązki Prezesa Zarządu przejął Komendant Związku. Na wniosek Burmistrza Halinowa 

Pana Adama Ciszkowskiego, który jest członkiem Zarządu odstąpiono od wyboru nowego 

Prezesa. Komendant powiedział, iż zmiany nie wpłynęły negatywnie na pracę Związku.  

W ubiegłym roku Zarząd Związku otrzymał absolutorium, jednak mimo jego uzyskania 

Skarbnik oraz Sekretarz zrezygnowali z pełnionych funkcji. Pomimo braku osób pełniących 

funkcje Skarbnika i Sekretarza, zadania statutowe były wykonywane prawidłowo. Gmina 

Halinów została postawiona jako wzór jednostki organizującej konkurs wiedzy pożarniczej. 

Komendant Związku Miejsko-Gminnego OSP złożył sprawozdanie z działalności Ochotniczych 

Straży Pożarnych na terenie gminy Halinów. Poinformował, iż w Gminie Halinów łącznie jest 

107 strażaków, w tym: 36 w OSP w Okuniewie, 36 w OSP w Długiej Kościelnej oraz 35 w OSP 

w Cisiu. W Okuniewie jest 15 ratowników mogących brać udział w akcji, 18 w Długiej 

Kościelnej i 16 w Cisiu (łącznie 49 strażaków-ratowników). Jednostka OSP w Okuniewie 

posiada 3 wozy bojowe, w tym 2 średnie, 1 lekki; jednostka w Długiej Kościelnej posiada 1 wóz 

średni oraz 1 lekki, natomiast jednostka w Cisiu posiada 1 wóz ciężki oraz 1 średni. (Wóz ciężki 

waży ponad 14 ton i zawiera powyżej 2,5 tys. litrów wody). Jednostka OSP w Długiej 

Kościelnej oraz Cisiu nie posiada wymaganych wozów strażackich.  

Następnie Komendant Związku przedstawił dane statystyczne dotyczące zdarzeń na terenie 

gminy Halinów. W 2015 roku doszło do 228 różnych zdarzeń (w tej kwestii Gmina Halinów 

zajęła II miejsce, I zajął Mińsk Mazowiecki z liczbą zdarzeń – 276). 

 

Lp. Zdarzenia 2014 rok 2015 rok Różnica 

1. Pożary 86 137 wzrost o 59,3% 

2. 
Wypadki drogowe, podtopienia, 

wiatrołomy, itp. 
53 81 wzrost o 52,8% 

3. Fałszywe alarmy 17 10 spadek o 41,2% 
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Wyjazdy jednostek do zdarzeń: 

Lp. Jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej Ilość wyjazdów w 2015 roku 

1. OSP w Długiej Kościelnej 129 

2. OSP w Okuniewie 109 

3. OSP w Cisiu 80 

ŁĄCZNIE: 318 

 

 

Komendant Miejsko-Gminnego Związku OSP RP w Halinowie poprosił, by każdy kto widzi 

rozprzestrzeniający się pożar, niezwłocznie informował jednostki Ochotniczych Straży 

Pożarnych. Na zakończenie swojej wypowiedzi Komendant podziękował Burmistrzowi 

Halinowa oraz całej Radzie Miejskiej w Halinowie za współpracę, a także Dyrektorom Szkół  

za pomoc przy organizacji konkursów wiedzy pożarniczej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński podziękował 

Komendantowi Miejsko-Gminnego Związku OSP RP w Halinowie za wzorcowe pełnienie 

funkcji komendanta, a także za dobrą współpracę z Urzędem Gminy. Następnie Przewodniczący 

poprosił o przekazanie podziękowań dla Zarządu Związku oraz dla wszystkich strażaków  

z terenu gminy Halinów. Ponadto Przewodniczący życzył jednostkom Ochotniczych Straży 

Pożarnych, by dbały o swój rozwój oraz starały się pozyskiwać nowe sprzęty i wyposażenie 

medyczne. Jednostce OSP w Cisiu, życzył zaś, by udało się jej uzyskać wpis w Krajowym 

Systemie Ratowniczo-Gaśniczym. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zapytał: 

a) jak należy rozumieć fakt, iż strażaków w Okuniewie jest 36, a ratowników 15? 

b) dlaczego niektóre jednostki nie mogą jednocześnie korzystać z nożyc i rozpieraków?  

c) dlaczego w wozach lekkich nie ma wyposażenia medycznego? 

Komendant Miejsko-Gminnego Związku OSP RP w Halinowie Pan Jan Wdowiarek 
odpowiedział, że strażak to osoba, która wstąpiła do Ochotniczej Straży Pożarnej, zaś ratownik, 

który może wyjeżdżać do akcji, to strażak, który ma ukończone 18 lat, skończył kurs 

przynajmniej 1 lub 2 stopnia strażaka-ratownika, nie ukończył 65 roku życia oraz posiada 

aktualne badania lekarskie i ubezpieczenie. 

W odpowiedzi na drugie pytanie Komendant Związku poinformował, że nie jest to możliwe, 

ponieważ pompa wysokociśnieniowa posiada tylko jedno gniazdo i nie ma szans na podpięcie 

drugiego, które mogłoby odpowiadać za jednoczesną pracę nożyc i rozpieraków. 

Odpowiadając na trzecie pytanie Komendant powiedział, że brak sprzętu medycznego wiąże się 

z deficytem środków finansowych. Koszt wyposażenia wynosi ok. 4 500,00 zł.  

Radny Pan Jan Papis w imieniu mieszkańców Gminy Halinów na ręce Komendanta złożył 

serdeczne podziękowania dla wszystkich strażaków, druhów i druhen za to, co robią na co dzień 

dla lokalnej społeczności oraz złożył życzenia dodające strażakom siły i otuchy w dalszym 

działaniu. 
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6. Informacja Burmistrza Halinowa o stanie realizacji zadań z zakresu 

polityki społecznej w 2015 roku – sprawozdanie z działalności Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Informacje o stanie realizacji zadań z zakresu polityki społecznej w 2015 roku w postaci 

sprawozdania3 z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

przedstawiła w formie prezentacji multimedialnej i omówiła Kierownik Referatu Edukacji  

i Polityki Społecznej Pani Katarzyna Targońska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zadał pytanie dotyczące ilości wydanych zezwoleń na sprzedaż 

alkoholu (35) oraz przeprowadzonych kontroli (15). 

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska poinformowała, że kontroli poddano ok. 1/3 

punktów sprzedaży alkoholu, a ilość wydanych zezwoleń zależy od rodzajów sprzedawanych 

napojów, osobno wydaje się zezwolenie na piwo, na wino oraz na wysokoprocentowe napoje 

alkoholowe. 

Radny Pan Dawid Wojda w swojej wypowiedzi odniósł się do oświadczeń składanych przez 

handlowców, którzy w swoich sklepach sprzedają napoje alkoholowe. Radny wniósł, by 

wszystkie punkty sprzedaży alkoholu zostały poddane szczególnej, drobiazgowej kontroli. 

Bowiem takie działanie mogłoby wykazać, że pieniędzy ze sprzedaży alkoholu  

w rzeczywistości jest dużo więcej. 

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska w nawiązaniu do wypowiedzi przedmówcy 

powiedziała, że sprzedawcom zostały przekazane prośby dotyczące dostarczania oświadczeń 

wraz w wydrukiem z kasy fiskalnej – raportem ze sprzedaży alkoholu. Do tej pory jedynie  

3 podmioty złożyły stosowne wydruki, pozostali mają problemy. Jeżeli przedstawione 

oświadczenie okaże się nieprawdziwe, przedsiębiorca zostanie ukarany poprzez odebranie 

zezwolenia na okres 2 lat. 

Radny Pan Dawid Wojda zaproponował, by uzależnić wydawanie zezwoleń od tego typu 

kontroli.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński podkreślił, że  

na podstawie prawdziwych danych dotyczących ilości sprzedawanego alkoholu będzie można 

zweryfikować, ile punktów sprzedaży powinno rzeczywiście funkcjonować. Być może liczba 

sklepów oferujących zakup napoi alkoholowych zmniejszyłaby się. Ponadto radny poparł 

wniosek radnego Pana Dawida Wojdy. 

Radny Pan Adam Rudnicki w uzupełnieniu wypowiedzi pozostałych radnych wyjaśnił,  

iż podstawą ustalenia ilości sprzedawanych napojów alkoholowych są oświadczenia, jednakże 

każda kasa fiskalna jest w stanie wygenerować (za pomocą wydruku raportu), jaka ilość 

alkoholu została sprzedana. Oświadczenie składane jest za pomocą podziału na 3 kategorie – 

piwo, alkohol do 18% oraz powyżej 18%. Wymaga to ze strony przedsiębiorcy jedynie 

posegregowania i zakwalifikowania alkoholi do poszczególnych grup. 

7. Informacja Burmistrza Halinowa na temat prac związanych z planami 

zagospodarowania przestrzennego  

Informację na temat prac związanych z planami zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości położonych na terenie gminy Halinów przedstawił Zastępca Burmistrza 

Halinowa Pan Adam Sekmistrz. Miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego 

opracowywane są na podstawie przyjętego w 2010 roku Studium Uwarunkowań. Od lipca 2011 

                                                 
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 31 marca 2016 roku. 
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roku do stycznia 2016 roku Rada Miejska w Halinowie podjęła 24 uchwały intencyjne 

dotyczące przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego (całości lub części miejscowości). W ramach realizacji powyższych uchwał 

intencyjnych Burmistrz podjął procedury planistyczne dotyczące opracowania nowych planów 

zagospodarowania przestrzennego, które obejmowały miejscowości w ich granicach 

ewidencyjnych bądź też ich części. Procedury, które nie są rozpoczęte pomimo przyjętych 

uchwał dotyczą miejscowości: Hipolitów, Mrowiska, Desno oraz Żwirówka i Wielgolas 

Duchnowski (w części). Prace nad projektami planów są na różnych stopniach zaawansowania. 

Do tej pory w życie weszło 13 planów miejscowych (w tym 4 dla całych miejscowości oraz  

9 dla części miejscowości). Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa przedstawił opis procedur 

planistycznych dla poszczególnych miejscowości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Dawid Wojda zapytał, w jakim czasie Burmistrz przewiduje zaplanowanie całej 

Gminy? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że w chwili obecnej bardzo 

ciężko jest odpowiedzieć na to pytanie. Wiele gruntów ma nieuregulowaną sytuację, co wydłuża 

prace nad planami. Do dnia dzisiejszego Gmina normuje nieścisłości powstałe w poprzednich 

latach. Ponadto w niektórych przypadkach należy zastanowić się, czy uchwalać plan dla całości, 

czy też dla części danej miejscowości. Zastępca Burmistrza Halinowa oznajmił, że 

prawdopodobnie pozostałe plany zostaną opracowane i przyjęte w przeciągu najbliższego roku. 

Radny Pan Dawid Wojda zwrócił uwagę, by w momencie planowania dopilnować, aby zapisy 

dotyczące terenów inwestycyjnych ujętych w Studium, były precyzyjne. Dzięki temu 

inwestorzy będą mieli większe szanse na rozwój swoich firm, a co za tym idzie, do budżetu 

Gminy będą napływały większe podatki z tytułu prowadzonej działalności.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że tereny inwestycyjne 

przewidziane w Studium uwarunkowań obejmują w głównej mierze grunty wzdłuż drogi 

krajowej nr A2 oraz tereny strefy przemysłowej w Długiej Kościelnej. Uwagi mieszkańców 

dotyczące planów, które wpływają do Urzędu są w większości przypadków sprzeczne  

z zapisami Studium. 

Sołtys Mrowisk Pan Stanisław Dobosiewicz na początku swojej wypowiedzi odniósł się do 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Mrowisk. Następnie sołtys zaapelował, 

by w bieżącym roku zostały podjęte działania mające na celu uchwalenie pozostałych planów.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że  

w Studium uwarunkowań dodano tereny mieszkaniowe w obwodzie od drogi powiatowej  

do SUW-u w Mrowiskach, gdzie są główne ujęcia wody dla Halinowa oraz całej Gminy.  

W nowym planie należałoby wprowadzić zakazy dotyczące braku możliwości inwestycji  

na tych terenach do czasu wykonania kanalizacji. 

Radny Pan Jan Papis w swojej wypowiedzi nawiązał do obowiązującego Studium 

uwarunkowań. Mówca zauważył, że ujęte w dokumencie zapisy nie są korzystne  

dla mieszkańców Gminy. Niektóre tereny są „zablokowane” – nie ma możliwości rozwoju, 

tereny nie mogą być zainwestowane. Radny zasugerował, by podjąć czynności zmierzające  

do zmiany całości lub części Studium. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi na propozycję radnego 

poinformował, że proces zmiany Studium jest bardzo trudny. W momencie zmiany, Gmina 

musiałaby zakończyć wszystkie procedury planistyczne, bowiem przyjęte plany zostały 

sporządzone na podstawie Studium.  
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Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik przyłączył się do prośby sołtysa Mrowisk Pana 

Stanisława Dobosiewicza oraz zaapelował, by pozostałe plany miejscowe, do których procedury 

nie zostały jeszcze rozpoczęte, zostały opracowane i przyjęte w bieżącym roku. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że nie ma możliwości 

przystąpienia do przyjęcia całości danych miejscowości. Przy obowiązujących regulacjach 

prawnych nie da się uzyskać pozwolenia na przeznaczenie terenów leśnych na nieleśne.  

W związku z tym Gmina może stracić wiele terenów mieszkaniowych. Ponadto Zastępca 

Burmistrza Halinowa powiedział, że koszt realizacji 5 procedur planistycznych to ok. 

250 000,00 zł. W budżecie Gminy Halinów na dzień dzisiejszy nie ma takich środków.  

Takie wydatki przewidziane są na rok 2017. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zwrócił uwagę, że 

obowiązujące Studium zawiera błędy, które szkodzą mieszkańcom całej Gminy. Na dzień 

dzisiejszy należy opracować miejscowe plany w takiej formie, by częściowo naprawiały 

niewłaściwe zapisy. 

Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz zapytała, dlaczego tak diametralnie zmieniła się 

klasyfikacja gruntów w niektórych miejscowościach? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że zmianą klasyfikacji 

gruntów i budynków nie zajmuje się Gmina Halinów, lecz Starostwo Powiatowe. Na etapie 

przeprowadzania modernizacji gruntów każdy mieszkaniec Gminy ma prawo zapoznać się  

z wprowadzanymi zmianami. Na tym również etapie winno się zgłaszać wszelkie uwagi.  

W obecnej chwili, pomimo upływu czasu również można składać wnioski do Starostwa  

o przeprowadzenie analizy i ewentualne zmiany klasyfikacji. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wypowiedzi dotyczących 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz Studium poinformował, że 

należałoby dokończyć plany, których prace planistyczne są już rozpoczęte. Niegospodarnym 

byłoby zmarnować pieniądze przeznaczone na dotychczasowe plany. Ponadto Burmistrz 

Halinowa poprosił o cierpliwość oraz wyrozumiałość, bowiem przyjmowanie miejscowych 

planów jest jednym z najtrudniejszych zadań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Na salę weszła radna Pani Katarzyna Goździewska. 

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny Pan Mirosław Szmurło zapytał, czy jest już pozwolenie na budowę oświetlenia  

na ulicy Grabińskiej w Grabinie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że na pytanie odpowie  

w punkcie 20. 

Radny Pan Dawid Wojda poprosił o kilka słów na temat rewitalizacji Domu Kultury  

w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina nie otrzymała 

dofinansowania z Ministerstwa Kultury. Zgodnie z procedurą zostało wniesione odwołanie.  

W budżecie Gminy nie ma środków przeznaczonych na remont budynku, w związku z tym 

pozyskanie dofinansowania jest koniecznością. W przypadku negatywnego rozstrzygnięcia 

odwołania, Gmina prawdopodobnie będzie mogła przeznaczyć fundusze na realizację zadania ze 

zwrotu środków 72 z RPO (jeżeli taki zwrot otrzyma). W kwestii RPO, Gmina Halinów znalazła 

się na 26 miejscu na liście do wstępnego dofinansowania. 
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Radny Pan Dawid Wojda zadał pytanie dotyczące planowanej inwestycji w Gminie Halinów, 

jaką jest budowa kanalizacji i rozbudowa oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że  

do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej zostały złożone 

wszystkie potrzebne dokumenty, Gmina czeka na odpowiedź. Ponadto Urząd Marszałkowski             

w Warszawie wystosował pismo, w którym zapewnia o prawidłowym przebiegu procesu 

likwidacji dotychczasowej i utworzeniu nowej aglomeracji Halinów. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wypowiedzi przedmówcy 

powiedział, że pozytywne rozpatrzenie sprawy jest kwestią oceny wniosku, który został bardzo 

dobrze przygotowany. Merytorycznie powinien uzyskać dużo punktów. Ponadto Gmina posiada 

pozwolenia na przebudowę oczyszczalni oraz większą część sieci. Regulamin składania 

wniosków o dofinansowanie zakłada, że obowiązująca aglomeracja powinna być zgodna  

ze złożonym wnioskiem, jednakże są dopuszczalne wyjątkowe sytuacje, w których aglomeracja 

może zostać uzupełniona. Jeżeli Gmina nie uzyska środków w pierwszym etapie rekrutacji,  

to w czerwcu bądź lipcu będzie miał miejsce drugi nabór, do którego przystąpi ponownie. 

Radna Pani Anna Ludwiniak w swojej wypowiedzi odniosła się do drogi powiatowej 

(Halinów-Krzewina-Desno) – ulicy 3-go Maja w Halinowie, która w obecnej chwili z racji 

upływu lat i amortyzacji jest w stanie krytycznym. Radna poinformowała, że wraz z radnymi 

Rady Miejskiej w Halinowie zwróciła się do Powiatu Mińskiego z inicjatywą wykonania  

w bieżącym roku projektu drogi wraz z chodnikiem oraz dokonania w przyszłych latach 

modernizacji drogi. Swoją prośbę radni poparli podpisami mieszkańców Halinowa. Ponadto 

Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz również wystosowała pismo wspierające radnych  

w działaniu. Na zakończenie swojej wypowiedzi radna zapytała Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu Mińskiego Pana Ireneusza Piaseckiego, czy poprze wniosek radnych w sprawie 

modernizacji drogi powiatowej? 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki odpowiedział, że 

poprze wniosek radnych Rady Miejskiej w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w uzupełnieniu wypowiedzi radnej 

dodał, że Gmina Halinów również wielokrotnie występowała do Powiatu z prośbą o wykonanie 

modernizacji ulicy 3-go Maja (od ulicy Granicznej do Okuniewskiej). Głównym celem 

przebudowy drogi jest poprawa bezpieczeństwa mieszkańców Gminy Halinów. Po rozmowach 

przeprowadzonych z Powiatem, projekt zadania powinien znaleźć się w budżecie Powiatu 

jeszcze w bieżącym roku. Ponadto Powiat rozważa złożenie wniosku o dofinansowanie 

planowanej modernizacji w postaci tzw. „schetynówki”. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował o spotkaniach ze Starostą Powiatu 

Mińskiego, które odbyły się pod koniec ubiegłego roku. Podczas dyskusji Starosta Miński 

wyraził swój pozytywny stosunek dla inwestycji gminnych ujętych w projekcie uchwały 

budżetowej Powiatu Mińskiego na rok bieżący. Natomiast w kwestii przebudowy ulicy 3-go 

Maja, która nie była uwzględniona w projekcie, zaproponowano, by wykonanie dokumentacji 

projektowej zostało ujęte w ciągu roku budżetowego. Ponadto Burmistrz Halinowa podziękował 

radnym powiatowym za zaangażowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił,  

by zorganizować spotkanie ze Starostą Powiatu Mińskiego, Radnymi Powiatowymi z terenu 

gminy Halinów oraz z Burmistrzem Halinowa i Radą Miejską w Halinowie w sprawie dróg 

powiatowych zlokalizowanych na terenie gminy Halinów. Na zakończenie swojej wypowiedzi 

Przewodniczący Rady również podziękował radnym za podjęcie inicjatywy oraz 

zaangażowanie. 

Radna Pani Anna Ludwiniak podziękowała Wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu Panu 

Ireneuszowi Piaseckiemu za pozytywne ustosunkowanie się do prośby radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński podziękował 

również nieobecnemu Radnemu Powiatowemu Panu Piotrowi Wieczorek, który w trakcie 

rozmów z mieszkańcami Halinowa w sprawie modernizacji drogi, poprosił, by wspomóc pracę 

radnych powiatowych poprzez złożenie podpisów mieszkańców do zgłaszanej prośby.  

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, co z budową przedszkola w Okuniewie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że w najbliższym czasie 

zostanie ogłoszony przetarg na budowę. W trakcie prac budowlanych dzieci nie będą mogły 

przebywać w przedszkolu, w związku z tym należy zastanowić się nad reorganizacją 

przedszkola oraz przeniesieniem dzieci do budynku szkoły. Koszt budowy przedszkola szacuje 

się na ok. 3 000 000,00 zł. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska na wstępie swojej wypowiedzi odniosła się do budowy 

chodnika oraz modernizacji mostu na ulicy Głównej w Cisiu. Ponadto radna poruszyła kwestię 

bezpieczeństwa osób wysiadających z pociągów na stacji kolejowej w Cisiu. Zwróciła uwagę  

na kulturę parkowania przy przejeździe oraz zaproponowała odgrodzenie parkingu od ulicy,  

np. chodnikiem. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w nawiązaniu do wypowiedzi radnej w sprawie 

budowy chodnika łączącego Halinów z Cisiem poinformował, że istnieje szansa złożenia 

wniosku do Powiatu z możliwością dofinansowania kosztów 50/50. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi na pytanie radnej 

dotyczące mostu w Cisiu, poinformował, że jest już gotowy projekt modernizacji. Obecnie 

Gmina ubiega się o uzyskanie decyzji środowiskowej. Budżet Gminy nie przewiduje wykonania 

zadania w bieżącym roku. Realizacja inwestycji prawdopodobnie nastąpi w przyszłym roku. 

Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa odniósł się do kwestii bezpieczeństwa na przejeździe 

kolejowym w Cisiu. Wskazał, iż Gmina kilkakrotnie występowała do PKP o wykonanie 

chodników. Aktualnie trwają rozmowy z przedstawicielami kolei w sprawie budowy przejść 

przez tory kolejowe zarówno w Cisiu, jak i w Józefinie. 

Sołtys Kazimierowa Pan Sławomir Kostka zwrócił uwagę na różnicę w rozkładach jazdy na 

przystankach oraz zawartych na stronie internetowej. Sołtys zaproponował aktualizację  

i ujednolicenie zapisów w rozkładach. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poprosił o wskazanie konkretnych 

przypadków niezgodności, gdyż z informacji, którą posiadał na obecną chwilę występowała 

zgodność rozkładów jazdy. Ewentualne niezgodności Gmina przekaże przewoźnikowi – Spółce 

MOBILLIS i zobowiąże ją do usunięcia nieprawidłowości. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał o poprawę bezpieczeństwa na odcinku  

od pętli autobusowej w Hipolitowie do stacji PKP w Halinowie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że  

w trakcie rozmów z radnymi Rady Powiatu oraz przedstawicielami Zarządu Dróg Powiatowych 

ustalono, iż zostaną „wyniesione przejścia dla pieszych”. Realizacją zadania zajmie się  

w bieżącym roku ZDP. Dodatkowo w ramach złożenia wniosku o dofinansowanie z PROW-u, 

Gmina podpisała z Powiatem umowy, które dotyczą udziału Powiatu w kosztach 

inwestycyjnych przebudowy skrzyżowań na terenie gminy Halinów. 

Radny Pan Jan Stankiewicz w swojej wypowiedzi zwrócił uwagę na brak oznakowania 

informującego o trwającej przebudowie mostu w miejscowości Budziska. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiadając, poinformował o braku 

zgody Urzędu Wojewódzkiego na umieszczenie znaku informacyjnego na drodze wojewódzkiej 

nr 637. Znak zlokalizowany został jedynie na drodze gminnej. 
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Radny Pan Jan Stankiewicz zadał pytanie dotyczące bezpieczeństwa pasażerów na pętli 

autobusowej w Hipolitowie. Radny zaproponował zwiększenie patroli policyjnych albo 

zainstalowanie kamer. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że Gmina wielokrotnie 

interweniowała do Policji w sprawie poprawy bezpieczeństwa tegoż miejsca oraz poinformował, 

że w budżecie Gminy na bieżący rok przewidziane są środki przeznaczone na projekt instalacji 

monitoringu, który obejmowałby strefę centrum Halinowa do pętli w Hipolitowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

Komisja w tym okresie nie spotykała się.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w imieniu Radnego 

Pana Andrzeja Piekucińskiego Przewodniczącego KOMISJI BUDŻETOWEJ  

Komisja w tym okresie nie spotykała się.  

Radna Pani Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

Komisja w tym okresie nie spotykała się.  

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 07.03.2016 r. – rekrutacja dzieci do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2016/2017 oraz 

informacja na temat realizacji zadań statutowych Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Halinowie oraz filii w Okuniewie. Funkcjonowanie systemu informacyjnego. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 16.03.2016 r. – realizacja zadań pomocy społecznej za 2015 rok dla Gminy Halinów, 

zapoznanie się z Programem przeciwdziałania przemocy w rodzinie i ochrony ofiar 

przemocy w gminie Halinów na lata 2016-2020. Informacja i ocena stanu 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego, a także przedstawienie bieżących problemów OSP  

z terenu gminy Halinów, ponadto Komisja zapoznała się z oceną zasobów pomocy 

społecznej za 2015 rok przygotowaną przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Halinowie. 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

 17.03.2016 r. – wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2015 roku oraz bezpieczeństwo 

publiczne i przeciwpożarowe – kontrola wydatków związanych z funkcjonowaniem OSP 

w latach 2014-2015. 
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10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2015 roku, 

 sprawozdanie  dotyczące  udzielonych  w  2015  roku  ulg  na  podstawie  Uchwały  

nr XXXIX/338/10 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 29 kwietnia 2010 roku w sprawie 

szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Halinów i jej 

jednostkom podległym oraz wskazania organów do tego uprawnionych,  

 pismo mieszkanki Halinowa dotyczące stanowiska Rady w sprawie włączenia alei 

okazałych dębów do rejestru pomników przyrody, 

 pismo Mazowieckiego Kuratora Oświaty w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii  

w kwestii zgodności proponowanych zmian planu sieci publicznych szkół 

podstawowych w Gminie Halinów, 

 wniosek Burmistrza Halinowa o zwołanie sesji nadzwyczajnej, 

 odpis skargi kasacyjnej z dnia 4 marca 2016 r. wniesionej przez skarżącą Iwonę Rogala 

od postanowienia z dnia 27 stycznia 2016 r. w sprawie ze skargi Iwony Rogala na 

Uchwałę Nr IX.74.2015 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 15 czerwca 2015 r.  

w przedmiocie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, 

 pismo Poseł na Sejm RP Pani Krystyny Pawłowicz dotyczące udzielenia informacji nt. 

działań podjętych w sprawie Pani Iwony Rogala. 

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki poinformował, że 

Powiat Miński zobowiązał Dyrektora Szpitala Powiatowego w Mińsku Mazowieckim  

do składania trzymiesięcznego sprawozdania z prac modernizacyjnych budynku. Następnie 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego w swojej wypowiedzi odniósł się  

do bezpieczeństwa i modernizacji dróg powiatowych zlokalizowanych na terenie gminy 

Halinów. Pan Piasecki powiedział, że Powiat w miarę możliwości finansowych realizuje 

składane wnioski w sprawach przebudowy dróg powiatowych. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek nawiązał do wypowiedzi Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu, uszczegółowił informację w sprawie przetargu na modernizację szpitala 

powiatowego w Mińsku Mazowieckim. Poinformował, kto wygrał przetarg (Firma OBIS 2)  

i jakie będą koszty (11 996 000,00 zł). Następnie wspomniał o wysokości kosztów 

(1 263 000,00 zł) związanych z modernizacją Przychodni Lekarskiej przy ulicy Kościuszki  

w Mińsku Mazowieckim. Ponadto Sekretarz Halinowa poruszył temat przyznawania nagród 

„Laur” za 2015 rok. Wymienił kategorie, według których  uznawane są nagrody: nauka  

i oświata, kultura i sztuka, sport, rozwój przedsiębiorczości, działalność społeczna na rzecz 

wspólnoty powiatowej, rolnictwo i ochrona środowiska oraz całokształt. W dalszej części swojej 

wypowiedzi Sekretarz podziękował radnej Pani Annie Ludwiniak za zaangażowanie oraz 

podjęcie inicjatywy przebudowy ulicy 3-go Maja w Halinowie. Mówca poruszył kwestię 

spotkania z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych Panem Solonkiem oraz poinformował  

o trwających uzgodnieniach pomiędzy Gminą Halinów i Powiatem Mińskim dotyczących 

realizacji wspólnych zadań. 
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W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1747.  

Obrady wznowiono o godz. 1807. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zwrócił się z wnioskiem o zdjęcie  

z porządku obrad punktu nr 14 – Projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

przyjęcia Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Halinów na lata 2016-2025 oraz  

o omówienie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: 

 zmian w Statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Druk Nr 171, jako punkt  

nr 14, 

 przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy 

w gminie Halinów na lata 2016-2019 – Druk Nr 172, jako punkt nr 15. 

Głosowanie zmian w porządku obrad z uwzględnieniem wniosku Zastępcy Burmistrza 

Halinowa: 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Bogumiła Januszewska oraz Pani 

Krystyna Sęk. 

Porządek obrad XX sesji w dniu 31 marca 2016 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Podsumowanie działalności pięcioletniej kadencji Zarządu Związku Miejsko-Gminnego 

OSP RP Halinów. 

6. Informacja Burmistrza Halinowa o stanie realizacji zadań z zakresu polityki społecznej  

w 2015 roku – sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

7. Informacja Burmistrza Halinowa na temat prac związanych z planami zagospodarowania 

przestrzennego.    

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 166 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2016 rok – Druk Nr 167 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w Statucie Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej – Druk Nr 171 
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15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w gminie Halinów  

na lata 2016-2019 – Druk Nr 172 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Halinów w realizacji projektu pn. „Wybierzmy rower – Partnerstwo dla rozwoju 

komunikacji niskoemisyjnej WOF” – Druk Nr 169 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Halinów w 2016 roku – Druk Nr 170 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę nr XVII.146.2016 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 25 lutego 2016r. w sprawie: ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Halinów oraz określenia granic ich 

obwodów – Druk Nr 173 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 grudnia  

2015 roku. 

20. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

21. Zamknięcie sesji. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023  

– Druk Nr 166 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła Skarbnik Halinowa Pani Teresa Karwowska. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 166 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Krystyna Sęk. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 167 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła Skarbnik Halinowa Pani Teresa Karwowska. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 167 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Krystyna Sęk. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian  

w Statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Druk Nr 171 

Projekt uchwały omówiła p. o. Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

Pani Mariola Zawadzka. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej – Druk Nr 171 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Krystyna Sęk. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w gminie Halinów na lata 2016-2019 – Druk Nr 172 

Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Pani Aneta Prus. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w gminie Halinów na lata 2016-2019 – Druk Nr 172 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Krystyna Sęk. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zwrócił się z wnioskiem o omówienie 

projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów  

w 2016 roku – Druk Nr 170, jako punkt nr 16. 

Głosowanie zmian w porządku obrad: 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Krystyna Sęk. 
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Porządek obrad XX sesji w dniu 31 marca 2016 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Podsumowanie działalności pięcioletniej kadencji Zarządu Związku Miejsko-Gminnego 

OSP RP Halinów. 

6. Informacja Burmistrza Halinowa o stanie realizacji zadań z zakresu polityki społecznej  

w 2015 roku – sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

7. Informacja Burmistrza Halinowa na temat prac związanych z planami zagospodarowania 

przestrzennego.    

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 166 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2016 rok – Druk Nr 167 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w Statucie Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej – Druk Nr 171 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w gminie Halinów  

na lata 2016-2019 – Druk Nr 172 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Halinów w 2016 roku – Druk Nr 170 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Halinów w realizacji projektu pn. „Wybierzmy rower – Partnerstwo dla rozwoju 

komunikacji niskoemisyjnej WOF” – Druk Nr 169 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę nr XVII.146.2016 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 25 lutego 2016r. w sprawie: ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Halinów oraz określenia granic ich 

obwodów – Druk Nr 173 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 grudnia  

2015 roku. 

20. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

21. Zamknięcie sesji. 



17 

 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów w 2016 roku  

– Druk Nr 170 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów w 2016 roku  

– Druk Nr 170 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Krystyna Sęk. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia 

zgody na udział Gminy Halinów w realizacji projektu pn. „Wybierzmy 

rower – Partnerstwo dla rozwoju komunikacji niskoemisyjnej WOF”  

– Druk Nr 169 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Halinów w realizacji projektu pn. „Wybierzmy rower – Partnerstwo dla rozwoju komunikacji 

niskoemisyjnej WOF” – Druk Nr 169 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Krystyna Sęk. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

nr XVII.146.2016 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 25 lutego 2016r.  

w sprawie: ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Halinów oraz określenia granic ich 

obwodów – Druk Nr 173 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani 

Katarzyna Targońska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Papis podziękował Kierownik REPS Pani Katarzynie Targońskiej  

za przygotowanie uchwały zmieniającej. 
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Sołtys Żwirówki Pani Stanisława Osica zapytała, czy dzieci z Olesina, które chodziły  

do szkoły w Cisiu nadal będą mogły do niej uczęszczać? 

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska w odpowiedzi poinformowała, że tak. Dzieci, 

które uczęszczały do szkoły w Cisiu nadal będą mogły się w niej uczyć. Natomiast w przypadku 

dzieci, które do tej pory nie uczyły się w szkole w Cisiu, będą musiały przystąpić do procesu 

rekrutacyjnego (prawdopodobnie zostałyby przyjęte w 3 kolejności). Zgodnie z przyjętymi 

normami, w pierwszej kolejności do szkoły zostają przyjęte dzieci z obwodu szkoły, następnie  

z terenu gminy Halinów, a na koniec z innych szkół – w ramach rekrutacji uzupełniającej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

wypowiedzi Kierownik REPS powiedział, że jeżeli będzie miejsce, to dzieci na pewno zostaną 

przyjęte. Wyznaczone w uchwale obwody szkół z terenu gminy Halinów nie mogą kolidować  

z obwodami szkół ustalonymi przez sąsiednie Gminy. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska na wstępie swojej wypowiedzi zauważyła, że do szkoły  

w Cisiu uczęszcza coraz więcej dzieci oraz, że w związku z tym, zaczyna brakować miejsc. 

Ponadto radna wyraziła nadzieję, że jeżeli w szkole w Cisiu uczą się dzieci ze wsi spoza terenu 

gminy Halinów, a ich rodzeństwo również zechciałoby uczęszczać do tej samej szkoły,  

to zostaną do niej przyjęci. Następnie radna zasugerowała, że należałoby rozważyć rozbudowę 

placówki oświatowej w Cisiu. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XVII.146.2016 Rady Miejskiej  

w Halinowie z dnia 25 lutego 2016r. w sprawie: ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Halinów oraz określenia granic ich obwodów 

 – Druk Nr 173 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Krystyna Sęk. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 29 grudnia 2015 roku 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 grudnia 2015 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Krystyna Sęk 
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20. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Radny Pan Bogdan Janczarek w imieniu mieszkańców budynku komunalnego/socjalnego  

w Okuniewie przy ulicy Rynek 82, serdecznie podziękował Burmistrzowi Halinowa oraz całej 

Gminie za wymianę ogrzewania z węglowego na centralne ogrzewanie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że było  

to obowiązkiem Gminy. W ten sposób dla mieszkańców budynku zmniejszyły się wydatki  

na zakup węgla, jednak zwiększyła się wysokość czynszu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że 

kolejna sesja Rady Miejskiej w Halinowie odbędzie się 28 kwietnia 2016 roku. Ponadto 

Przewodniczący dodał, że dnia 2 kwietnia br. w Wielgolesie Duchnowskim w Stacji 

Uzdatniania Wody odbędą się obchody Światowego Dnia Wody. Mówca przedstawił program 

obchodów oraz zaprosił wszystkich obecnych do wzięcia udziału. 

21. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 31 marca 2016 r. o godz. 1859 zamknął obrady XX sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 31 marca 

2016 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 31 marca 

2016 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 31 marca 2016 

roku. 

3. Załącznik nr 3 – sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

 

W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych, 

działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych osób. Podstawa prawna: 

art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2015 r. poz. 

2058 z późn. zm.). Wyłączenia dokonał pracownik Biura Rady. 

 

                                                 
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


